

Chai Found
Music Workshop

采風樂坊 Chai Found Music Workshop

團長 Director :
黃正銘 HUANG, Chen-Ming藝術總監 Artistic Director :
黃正銘 HUANG, Chen-Ming聯絡人 Contact :
王奕心 WANG, Yi-Hsing電話 Tel :
+886-2-2562-8726E-mail :
chaifoundmusicworkshop@gmail.com網址 Website :
http://www.cfmw.com.tw團隊地址 Address :
10477臺北市中山區龍江路295巷13號2樓
2F., No.13, Lane. 295, Lungjian Rd., Taipei City
10477, Taiwan (R.O.C.)《兒童音樂劇—七太郎與狂狂妹》，采風樂坊提供
| Children Musical - Shichitaro and the Crazy Girl

1991年成立，活躍於國內外樂壇，除演奏傳統音樂及臺灣音樂外，也致力於現代音樂的創發和演奏，近年來開始嘗試跨界型態之表演，足跡遍及全球，經過多年的藝術實踐，經常受邀於國際知名藝術節演出。

Since 1991, the Chai Found Music Workshop has been active on national and international music scenes. Over the past years, the group has been performing contemporary classical music as well as traditional Chinese and Taiwanese music in countless concerts in Taiwan, Asia, Europe, and the Americas. This has gained the Chai Found Music Workshop the reputation of being one of the foremost Sizhu (Chinese chamber music) ensembles in the world.



《東方傳奇 搖滾國樂》，采風樂坊提供 | Eastern Legends



《東方器樂劇場III—無極》，采風樂坊提供 | Eastern Instrumental Theater III Wu Ji

東方器樂劇場III—無極 (2011)

以道家清靜無為與自然哲學為發想基礎，藉傳統二十四節氣分說生命之起落與喜怒哀樂。以傳統器樂描繪人寄懷於春風、夏鳥、秋月、冬雪的自然流轉間，在四季更迭中面對疑惑與困頓時，找尋突破框架的勇氣。全劇分為春、夏、秋、冬四幕，全新創作樂曲分別以二十四個節氣為名。

Eastern Instrumental Theater III Wu Ji (2011)

Inspired by Taoist philosophy, the performance utilizes a framework divided into 24 seasonal segments to tell how each seasonal segment gives way to the next in a manner corresponding to the vicissitudes of tragedy, disappointment, joy and fulfillment that are part of each person's life. It also incorporates the theme of chivalry, and CFMW attempts to expand the scope of how chivalry is perceived to serve as a metaphor for various aspects of personal character.



《東方器樂劇場I—十面埋伏》，采風樂坊提供 (2005) | Eastern Instrumental Theater I Ambush!



《現代音樂》，采風樂坊提供 | Contemporary Music

他們大膽地發揮創意，給予國樂新的面貌。
—中國時報

They bring new face to Chinese music with bold creativity.
- China Times, Taiwan

將傳統國樂結合搖滾樂，創造另一種生命的可能性。
—中央通訊社

They create another possibility by combining traditional Chinese music and rock music.
- Central News Agency, Taiwan

《民族管弦樂團》，采風樂坊提供 | Chinese Orchestral

